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Inteelt en genetische diversiteit van hondenrassen  -  Vervolgstudie

In 2012 verscheen het rapport over 'Inteelt en genetische diversiteit van 23 populaties 
van honden in België'. Dit rapport werd opgesteld door de onderzoeksgroep 
Huisdierengenetica van het departement Biosystemen, KU Leuven, in opdracht van de 
toenmalige Vlaamse minister van Landbouw, Kris Peeters, en in samenspraak met de 
Koninklijke Maatschappij Sint-Hubertus.

Tijdens de commissie Leefmilieu van 9 januari 2019 kwam bij de bespreking over 
maatregelen tegen genetische verschraling bij fokhonden een eventuele opvolgstudie ter 
sprake.

1. Staat er dit jaar nog een studie over die inteelt en genetische diversiteit bij 
hondenrassen gepland? Met dezelfde partners? Hoeveel budget werd hiervoor 
uitgetrokken?

2. Indien niet, wat zijn dan de andere mogelijkheden? Welke timing stelt de minister 
voorop voor een nieuwe studie?

3. De minister gaf tijdens de commissie ook aan dat de genetische verschraling bij 
fokhonden ook binnen Europa moet bekeken worden. 

Hoe zal de minister deze problematiek op de Europese agenda zetten of is dit reeds 
gebeurd?



KOEN VAN DEN HEUVEL
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 223 van 25 januari 2019
van SABINE VERMEULEN AAN JOKE SCHAUVLIEGE

1. De kredieten ingeschreven in de uitgavenbegroting 2019 zijn momenteel slechts voor 
7/12’en vrijgegeven gelet op de ontbinding van het parlement en de nieuwe 
regeringsvorming in de loop van 2019.  Voor de fokkerij zijn de beschikbare middelen 
tot dan bestemd voor subsidies die door erkende fokkersverenigingen worden 
aangevraagd.  

2. De erkende fokkersverenigingen registreren de resultaten van de uit te voeren 
onderzoeken op erfelijke aandoeningen.  Ondertussen kan elke erkende 
fokkersvereniging aan de hand van die resultaten en de verwantschapsrelaties  
paringsadvies geven aan fokkers. Hoe langer de tijdsreeks van de data die men in het 
kader van de erkenning als fokkerijvereniging registreert, hoe nauwkeuriger die 
vereniging de toekomstige evolutie van de genetische diversiteit van de betrokken 
populatie kan inschatten.  

3. Het aanpakken van genetische verschraling van hondenrassen op het niveau van de 
Europese Unie vereist de vergelijkbaarheid van de geregistreerde data die voor de 
fokkerij gebruikt zullen worden in alle lidstaten. Op die manier kunnen fokkers optimaal 
gebruik maken van de genetica die nog aanwezig is.  Op dit ogenblik is er echter geen 
juridische basis om dit op Europees niveau te harmoniseren en heeft de Europese 
Commissie nog geen initiatief in die richting genomen.  


